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Egy hete volt a Magyar Fürdőkultúra Napja, ebből az alkalomból beszélgettünk Czeglédi
Gyulával, a Hungarospa vezérigazgatójával. Beszélgetésünket, országos kitekintéssel kezdtük.

  

 

  

 

  

 

  

 

      

 

  

A beszélgetésből kiderül, hogy a felújítás miatt, volt némi kiesés, de összességében jó évet fog
zárni a gyógyfürdőnk.
A beszélgetés Czeglédi Gyulával  megtekinthető itt ,  az ír táncbemutató pedig  itt . A cikkhez
tartozó k
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https://www.youtube.com/watch?v=fT1rnqfq4Fo
https://www.youtube.com/watch?v=fT1rnqfq4Fo
https://www.youtube.com/watch?v=LsBGAmt9Xvo
http://www.szoboszloihirek.hu/index.php?option=com_phocagallery&amp;view=category&amp;id=240:fuerdkultura-2014&amp;Itemid=83
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épgaléria pedig itt
.

  

  

 2 / 3

http://www.szoboszloihirek.hu/index.php?option=com_phocagallery&amp;view=category&amp;id=240:fuerdkultura-2014&amp;Itemid=83
http://www.szoboszloihirek.hu/index.php?option=com_phocagallery&amp;view=category&amp;id=240:fuerdkultura-2014&amp;Itemid=83


A Magyar Fürdőkultúra Napján, beszélgetés a cég vezérigazgatójával

Írta: Buzási László
2014. október 20. hétfő, 03:49

  Szoboszlói Színes–  Buzási LászlóA helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartvawww.szoboszloihirek.hu

 3 / 3


